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GEMEENTERAAD DD. MAANDAG 27 MEI 2024. 
BESLUITENLIJST MET BEKNOPTE OMSCHRIJVING. 

 
OPENBARE ZITTING 
1. Secretariaat - Notulen 22 april 2024 

Enig artikel. De gemeenteraad keurt de notulen van de gemeenteraadszitting van 22 april 2024 
goed. 
 

2. Beleid en organisatie - Ereburger Jacques Vermeire 
Enig artikel. De gemeenteraad van Keerbergen kent de titel van ereburger van de gemeente 
Keerbergen toe aan Jacques Vermeire. 
 

3. Beleid en organisatie - Ereburger Peter Piot 
Enig artikel. De gemeenteraad van Keerbergen kent de titel van ereburger van de gemeente 
Keerbergen toe aan Baron Peter Piot. 
 

4. Beleid en organisatie - Creat Services dv: algemene vergadering 18 juni 2024 bepaling mandaat 
Artikel 1. De gemeenteraad beslist goedkeuring te verlenen aan alle agendapunten van de 
algemene vergadering Creat Services dv van 18 juni 2024 en de daarbij behorende documentatie 
nodig voor het onderzoek van de agendapunten: 
1. Wijziging van vermogen; 
2. Actualisering van bijlagen 1 en 2 aan de statuten ingevolge wijziging van vermogen; 
3. Verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2023; 
4. Verslag van de commissaris; 
5.  a. Goedkeuring van de jaarrekening over het boekjaar 2023 afgesloten per 31 december 

2023; 
b. Goedkeuring van de voorgestelde winstverdeling over het boekjaar 2023; 

6. Kwijting aan de bestuurders en de commissaris; 
7. Actualisering presentievergoeding; 
8. Statutaire benoemingen. 
Varia. 
Artikel 2. De gemeenteraad draagt de aangeduide vertegenwoordiger met name Erik Moons, 
wnd. burgemeester, op om namens het bestuur alle akten en bescheiden met betrekking tot de 
algemene vergadering van Creat Services dv vastgesteld op 18 juni 2024, te onderschrijven en 
zijn stemgedrag af te stemmen op het in de beslissing van de gemeenteraad van heden bepaalde 
standpunt met betrekking tot de agendapunten van voormelde algemene vergadering. 
 

5. Patrimonium - Aankoop woning Haachtsebaan 
Artikel 1. De gemeenteraad stemt in met de aankoop van de woning gelegen te Keerbergen 
Haachtsebaan 146 voor de prijs van € 320.000,00. 
Artikel 2. De gemeenteraad gelast het college van burgemeester en schepenen met de verdere 
afhandeling van deze aankoop en met het overnemen van het huurcontract met de huidige 
huurder. 
 

6. Duurzaamheid en Mobiliteit - Trage weg Schaleken-Roggeveldenstraat: voorlopige vaststelling 
van het rooilijnplan 
De gemeenteraad stelt het rooilijnplan van de trage weg Schaleken - Roggeveldenstraat 
voorlopig vast. 
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7. Ruimte - Interleuven: algemene vergadering 19 juni 2024 bepaling mandaat 
Enig artikel. De gemeentelijk vertegenwoordiger, Tom Stichelbaut, of plaatsvervangend 
vertegenwoordiger, Jelle Allaerts, die aan de vergadering zal deelnemen, te machtigen de 
agendapunten van de algemene vergadering van 19 juni 2024 van Interleuven goed te keuren. 
 

8. Ruimte - Iverlek: algemene vergadering 26 juni 2024 bepaling mandaat 
Artikel 1. De gemeenteraad keurt de agenda van de algemene vergadering tevens 
jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Iverlek van 26  juni 2024, zoals hierboven 
vermeld, goed. 
Artikel 2. De gemeenteraad keurt het voorstel tot oprichting van de wachtstructuur TRANSCO 
ENERGY CV door Iverlek goed. De algemene vergadering van Iverlek wordt verzocht de 
oprichting, de inbreng in geld (2.000,00 euro), de ontwerpstatuten, het financieel plan, de 
motiveringsnota, de nota mogelijke aandeelhoudersovereenkomst en de gevraagde 
volmachtverlening te willen bekrachtigen. 
Artikel 3. De vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de algemene 
vergadering tevens jaarvergadering van de opdrachthoudende vereniging Iverlek op 26 juni 
2024 (of iedere andere datum waarop deze uitgesteld of verdaagd zou worden), op te dragen 
zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van 
heden inzake voormelde artikelen 1 en 2 van onderhavige beslissing. 

 
9. Begraafplaatsen - Aanpassing huishoudelijk reglement begraafplaatsen 

Enig artikel. De gemeenteraad keurt het aangepast huishoudelijk reglement van de 
begraafplaats Keerbergen goed. 
 

10. Cultuur - Aanpassing reglement Cultuurprijs 
Enig artikel. De gemeenteraad keurt het uitstel van dit dossier naar een volgende zitting goed. 
 

11. Begraafplaatsen - IGS Hofheide: gewone algemene vergadering 27 juni 2024 bepaling mandaat 
Enig artikel. De gemeenteraad machtigt Jennifer Savoye, gemeentelijk vertegenwoordiger, of 
Tom Stichelbaut, plaatsvervangend vertegenwoordiger, om alle agendapunten van de gewone 
algemene vergadering van 27 juni 2024 van IGS Hofheide goed te keuren. 
 

12. Omgeving en Economie - EcoWerf: algemene vergadering 12 juni 2024 bepaling mandaat 
Enig artikel. De gemeentelijke vertegenwoordiger Jelle Allaerts en Maurice Jacobs, de 
plaatsvervangende vertegenwoordiger, worden gemandateerd om de agendapunten van de 
algemene vergadering van EcoWerf, Intergemeentelijk milieubedrijf Oost-Brabant van 12 juni 
2024, goed te keuren. 
 

13. Woonbeleid - IGO div: algemene vergadering 21 juni 2024 bepaling mandaat 
Enig artikel. De gemeenteraad machtigt de gemeentelijk vertegenwoordiger om alle 
agendapunten van de algemene vergadering van 21 juni 2024 van IGO div goed te keuren. 
 

TOEGEVOEGDE PUNTEN 
14. Beleid en organisatie - Toegevoegd punt: stand van zaken wandelpaden Dijlevallei (vraag 

ingediend door raadslid Gabriels) 
Op de gemeenteraad van 22 april jongstleden vroeg ik naar een stand van zaken van het beleid 
rond de verschillende wandelpaden tussen Dijlestraat en Dijledijk. 
De Milieuadviesraad en Natuurpunt dienden hieromtrent op 16 maart 2023 een verzoekschrift 
in bij de gemeenteraad. De gemeenteraad stemde op 26 juni 2023 in met een antwoord waarbij 
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gesteld werd om verder in dialoog te gaan met de verzoekindieners en de eigenaren van de 
betrokken percelen. 
Hieruit kwam als resultaat dat 
- voetweg 1 (ter hoogte van bocht Dijlestraat/E. Opdebeecklaan) behouden blijft. 
- voetwegen 2 & 3 zouden verdwijnen en vervangen worden door de buurtweg naar de nieuwe 

fietsbrug + een nieuw aan te leggen wandelpad. 
- voetweg 4 (ter hoogte van de Kwikstaartweg) behouden blijft. 
 
Op de laatste gemeenteraad stelde de bevoegde schepen naar aanleiding van mijn vraag naar 
de stand van zaken dat dit dossier in de komende weken verder zou besproken worden. 
Intussen kreeg de voltallige gemeenteraad op 21 mei jongstleden een mailbericht van de initiële 
verzoekindieners. Hieruit blijkt dat in onderhoud met de schepen op 14 september 2023 een 
belofte werd gedaan voor een nieuw wandelpad ter vervanging van voetwegen 2 en 3. 
Verzoekindieners gingen op deze belofte voort. De betrokken eigenaar van het perceel waarover 
dit wandelpad liep meldt dat er nooit contact is geweest met de gemeente hieromtrent. 
 
Intussen blijkt dat dit nieuwe wandelpad opnieuw afgesloten is. 
- Graag had ik een stand van zaken vernomen van dit dossier? 
- Hoe kon het gebeuren dat de beloofde nieuwe wandelweg intussen reeds afgesloten werd? 
- Is er met betrokken eigenaar ooit contact geweest over het realiseren van het nieuwe 

wandelpad? 
- Kan de mail waaruit zou blijken dat er vorige legislatuur bindende afspraken werden gemaakt 

over deze voetweg met een betrokken grondeigenaar, bezorgd worden aan de raadsleden? 
 
Voorstel van besluit: 
De Gemeenteraad, 
ENIG ARTIKEL: belast het College van Burgemeester en Schepenen het nodige te doen om het 
wandelen in lussen in de Dijlevallei te blijven garanderen naar de toekomst toe, en in overleg 
te gaan met alle relevante actoren. 
 
Stemming wordt gevraagd: 
 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Jens Eggers verwijst naar de wederkerigheid van deze 
vraag.    Als historiek kan verwezen worden naar 2018 waarbij een initiatief genomen wordt bij 
de aanleg van een nieuwe fietsersbrug, de nieuwe Witte Goudbrug, om een nieuwe weg aan te 
leggen tussen de Dijlestraat en de Dijledijk ter hoogte van deze nieuwe brug.  Daarvoor is er 
contact genomen met de betrokken partijen en is er overeengekomen om twee wandelpaden  
–  eentje naast het landbouwbedrijf en eentje door de velden ter hoogte van de Rosstal  –  te 
laten verdwijnen en te vervangen door de nieuwe voetweg naar de brug.    Dit alles wordt 
bevestigd in verschillende mailberichten en door de betrokken ambtenaren.  Op het moment 
van deze overeenkomst waren de twee vernoemde paden de enige wegen naar de Dijledijk.    De 
weg die recent is afgeschaft, bestond in 2018 nog niet.  Deze laatste weg is ontstaan door het 
veelvuldig gebruik van wandelaars tijdens de lockdown in volle coronacrisis.    De overeenkomst 
om twee paden af te schaffen en te vervangen door de nieuwe voetweg naar de brug heeft als 
gevolg dat er niet meer in lussen kan gewandeld worden. 
Daarentegen kan er bevestigd worden dat er is toegezegd om te pogen een bijkomende 
wandelweg die over een perceel loopt tussen de Dijlestraat en de Dijledijk iets voorbij de Rosstal 
richting Emiel Opdebeecklaan te behouden.   De diensten hebben opdracht gekregen om te 
bekijken hoe op die plaats een officiële voetweg kan ingericht worden.   Andere prioriteiten zijn 
de oorzaak dat in dit dossier nog geen verdere stappen werden ondernomen.   Ondertussen is 
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dit perceel verpacht aan een landbouwer en de wandelweg is omgeploegd.    Vandaar dat de 
weg van de Dijlestraat naar de Dijledijk de nieuwe weg is naar de brug. 
Indien men een korte wandeling wenst te maken zonder de mogelijkheid om in een lus te 
wandelen of gebruik te maken van te lange lussen, kan dit door rechtsomkeer te maken. 
Nochtans om de door Natuurpunt georganiseerde Spuibeekwandeling toch te laten doorgaan, 
is er contact opgenomen met een eigenaar van een ander perceel waarop ook zonder 
goedkeuring of medeweten van de eigenaar spontaan een wandelwegje was ontstaan.   De 
eigenaar had geen probleem met de organisatie van de Spuibeekwandeling afgelopen zondag 
over zijn perceel.    In de komende weken zal er met de eigenaar bekeken worden of deze 
wandelweg al dan niet kan bestendigd worden. 
 

MONDELINGE VRAGEN 
15. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: verzoekschrift zijtak Schrieksebaan (vraag 

ingediend door raadslid Gabriels) 
Op 9 januari 2024 werd door enkele bewoners van de zijtak van de Schrieksebaan 276 - 290, een 
verzoekschrift ingediend bij het College van Burgemeester en Schepenen. 
Dit verzoekschrift handelde over de staat van de wegenis van de zijtak, en de vraag naar 
structurele maatregelen hieromtrent. 
Blijkbaar werd bij de verkaveling en verkoop van de loten een vergoeding per perceel betaald 
aan de gemeente voor de aanleg van de wegenis en riolering. 
Intussen zijn we 5 maanden na de indiening van het verzoekschrift , en de betrokken inwoners 
hebben nog steeds geen antwoord vernomen. Dit terwijl de maximale antwoordtermijn slechts 
3 maanden bedraagt. 
- Waarom kregen de betrokken inwoners nog geen antwoord op hun verzoekschrift? 
- Hoe rijmt het bestuur de campagnes met mooie woorden rond burgerparticipatie 

(Keerbergen Denkt Mee, …) met het niet-beantwoorden van verzoekschriften van inwoners? 
- Werd dit dossier reeds bekeken en besproken met de diensten? 
- Welke stappen zal het bestuur nog zetten om tegemoet te komen aan het verzoek? 
 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Jens Eggers bevestigt de ontvangst in januari van een 
verzoekschrift van een aantal inwoners van een zijtak van de Schrieksebaan.   Het antwoord 
hierop is nog niet verzonden.    Het moet echter de bedoeling zijn om korter op de bal te spelen 
en een antwoord te versturen. 
Ten gronde kan vermeld worden dat deze zijtak van de Schrieksebaan een stukje onverharde 
weg van ongeveer 150 meter is.  De onverharde wegen in onze gemeente zijn 10 kilometer lang 
en vormen een permanente uitdaging om te onderhouden.  Door weersomstandigheden van de 
voorbije winter en lente wordt deze uitdaging alleen maar groter.   De wegenploeg van de 
gemeente doet zijn uiterste best.    In deze zijtak van de Schrieksebaan zijn er diepe putten die 
de gemeentelijke wegenploeg zo goed mogelijk tracht te herstellen.    Maar op lange termijn 
moet er nagedacht worden over wat de toekomst van deze onverharde wegen in onze gemeente 
is.   Op korte termijn deze wegen heraanleggen is een utopie maar ook niet wenselijk.    Deze 
onverharde wegen dragen bij tot het karakter van de gemeente.   Daarenboven vraagt een 
aantal inwoners langs deze onverharde wegen om de putten niet aan te vullen daar ze voor een 
verlaging van de snelheid zorgen.    De gemeente zal echter deze wegen wel herstellen.  Maar 
ze allemaal verharden, is zeker niet de bedoeling.   Tijdens deze legislatuur werd een aantal 
wegen aangepakt.  De wegen zonder riolering werden geselecteerd: Kasterland, Narcisweg en 
Meidoornweg.   Ook de wegen met de meeste huizen per kilometer werden weerhouden: 
Zandstraat.   Tijdens de volgende legislaturen dient op deze manier een aantal straten 
onderzocht te worden en te worden bepaald of een onverharde straat wordt verhard of wordt 
hersteld volgens een goed onderhoudsprogramma. 
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Bijgevolg zal op korte termijn een heraanleg van deze zijtak van de Schrieksebaan vermoedelijk 
niet worden uitgevoerd, maar zal deze tak eerder deel uitmaken van een werf tijdens een 
volgende legislatuur.  Nochtans de gemeentelijke diensten zullen er alles aan doen om de 
onverharde wegen zo goed mogelijk te onderhouden. 
In de verkavelingen die de afgelopen vijftig jaar gerealiseerd zijn,  zijn voor bijna elke verkaveling 
bedragen gestort in een soort fonds voor ontbrekende infrastructuur.   Deze aangerekende 
bedragen zijn onvoldoende om de wegenis aan te leggen.    Het is dan ook te begrijpen dat 
hierover vragen gesteld worden, maar dit is een probleem dat reeds geruime tijd wordt 
meegesleept en niet op korte termijn kan opgelost worden.   De oefening bestaat er dan in om 
te bepalen welke criteria er zullen gebruikt worden om de onverharde wegen te selecteren die 
zullen verhard worden en welke niet.  Mogelijke voorstellen zijn steeds welkom. 
Verzoekschriften aan het college van burgemeester en schepenen komen niet veelvuldig voor.   
De gemeentelijke diensten hebben reeds informeel contact gehad met één van de indieners wat 
er mogelijks toe geleid heeft dat er nog geen formeel antwoord is geformuleerd. 
 

16. Patrimonium - Mondelinge vraag: stand van zaken erfgoeddossiers (vraag ingediend door 
raadslid Gabriels) 
Op de gemeenteraad van 26/02/2024 vroeg ik een stand van zaken betreffende enkele 
erfgoeddossiers. Omdat we het eind van de legislatuur met rasse schreden naderen, vraag ik 
graag opnieuw een stand van zaken. 
 
1/ Schade aan Calvarieberg 
Begin dit jaar werd er schade vastgesteld aan de gerestaureerde Calvarieberg. De vraag was of 
dit kwam door het vriesweer, of door vandalisme. De schade trad reeds voor het 2de jaar op rij 
op. De gemeente zou dit met de firma die de restauratie uitvoerde uitklaren. 
- Is er reeds zicht op de oorzaak? 
- Worden de nodige structurele herstellingen en maatregelen uitgevoerd/genomen? 
 
2/ Zichtbaar maken van contouren oude St. Michielskerk op Gemeenteplein 
Gezien dit deel van het Gemeenteplein opnieuw heraangelegd zou worden, stelde ik in de 
gemeenteraad van 26/06/2023 voor om de contouren van de oude St. Michielskerk die zichtbaar 
werden bij de archeologische opgravingen, te accentueren bij de aanleg van nieuwe bestrating. 
Het schepencollege was dit idee genegen, en ook de Cultuur- & Erfgoedraad gaf in advies 2024-
001 aan voorstander te zijn. Er zou met de aannemer bekeken worden hoe dit uitgevoerd zou 
worden. Intussen is de bestrating uitgevoerd zonder accentuering. 
- Waarom werd dit idee uiteindelijk niet weerhouden? 
- Zal dit stukje geschiedenis nog op een andere manier geïntegreerd worden in de vernieuwde 

Dorpsstraat? 
 
3/ Herkenningstekens Onroerend Erfgoed 
De Vlaamse Overheid ontwierp een nieuwe versie van herkenningstekens voor geklasseerd 
erfgoed. Omdat we best trots(-er) mogen zijn op onze Keerbergse parels, stelde ik voor dat het 
Gemeentebestuur voor de gebouwen in eigendom nieuwe herkenningstekens zou bestellen, en 
voor private eigenaren een brief zou sturen om deze mogelijkheid kenbaar te maken. 
- Is de brief naar de private eigenaren intussen verzonden? 
- Wat betreft het erfgoed in eigendom van de gemeente werd (behoudens vergissing) enkel 

aan de Heimolen reeds een nieuw teken geplaatst. Zullen oa. oud-Gemeentehuis, Sint-
Michielskerk & toren, het Pommelsven, … nog volgen? 
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4/ Gedenkmonument Gemeenteplein 
Op 8 mei 2024 werden de nieuwe naamplaten onthuld aan het monument voor Gesneuvelden 
op het Gemeenteplein. Hierbij bleek een fout in de volgorde te zitten. De werkgroep had immers 
geopperd om de gesneuvelden van WO 1 vooraan te plaatsen, gezien het monument ook initieel 
ter nagedachtenis van WO 1 werd opgericht. 
- Kan/zal dit nog aangepast worden? 
 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Wouter Boncquet stelt dat de voorbije maanden het 
probleem van de schade aan de Calvarieberg door de restauratiefirma samen met de 
specialisten van Monumentenwacht is bekeken.  Ze zijn tot het besluit gekomen dat het hier 
over geen vandalisme gaat, maar wel over de afwerking waaronder scheurtjes, waterinsijpeling 
en op de plaats van de schade bevindt er zich een punt van sterke waterafloop.  De firma van de 
restauratie heeft bevestigd dat ze dit in de komende dagen onder garantie en kosteloos zal 
herstellen.  Dit dossier wordt verder behartigd maar niet alles kan snel worden opgelost. 
Een stand van zaken rond de contouren van de Sint-Michielskerk wordt op het einde van deze 
bespreking toegelicht. 
Voor de herkenningstekens van het onroerend erfgoed is de brief door de intergemeentelijke 
onroerenderfgoeddienst Winar opgemaakt, ondertekend maar nog niet verstuurd.  De 
gemeentelijke eigendommen Sint-Michielskerk en toren zijn niet beschermd en hiervoor kan 
dus geen plaatje worden aangevraagd.   Voor het oude gemeentehuis en Pommelsven zijn de 
tekens aangevraagd.  Zodra ze toegekomen zijn, zullen ze bevestigd worden. 
In de werkgroep rond het gedenkmonument voor de oudstrijders aan het gemeenteplein is er 
niet expliciet afgesproken noch beslist dat de naamplaat van Wereldoorlog I vooraan zou 
gemonteerd worden.   Er is uitgegaan van het idee dat de twee platen van Wereldoorlog II 
logischerwijs bij elkaar horen en werden zo ook aangebracht.  Ten gevolge van de gevoeligheid 
van het thema wordt voorgesteld een advies te vragen aan de werkgroep hoe de platen moeten 
aangebracht worden. 
Schepen Jens Eggers stelt dat het zichtbaar maken van de contouren van de archeologische 
opgraving de voorkeur genoot.  Dit is meermaals besproken met de aannemer en het 
ontwerpbureau.  Echter dit uitvoeren in de realiteit bleek niet zo evident.    De moeilijkheid 
bestaat erin dat deze contouren doorheen verschillende soorten materiaal loopt: een voetpad, 
een plantvak, een wadi, een rijweg in kasseien, een voetpad in kasseien, een goot van de fontein, 
de fontein, een fietsenstalling, een plantenbak,  opnieuw kasseien, plantvak en terug richting 
naar de kerktoren.    Om deze contouren in nog een ander materiaal toe te voegen, bleek niet 
zo evident.   Een aantal opties werden overwogen, maar niet geschikt bevonden.    Er wordt 
momenteel aan een oplossing met een soort van projectie vanuit de kerktoren gedacht.    De 
verschillende fasen kunnen dan eventueel in het donker op verschillende tijdstippen op de 
grond worden geprojecteerd.  Of dit haalbaar is, wordt onderzocht. 
 

17. Financiën - Mondelinge vraag: stand van zaken uitbating cafetaria sporthal I (vraag ingediend 
door raadslid Van Dun) 
Ik heb via de pers vernomen dat de uitbaters van de cafetaria van de sporthal wensen te stoppen 
op 31.05.24. 
Vermits er onduidelijkheid is over de situatie, zou deze gemeenteraad een huidige stand van 
zaken kunnen krijgen? 
 
Wijdt hieraan een bespreking: waarnemend burgemeester Erik Moons overloopt kort de 
historiek.  De uitbating van de cafetaria van de sporthal wordt geregeld via een 
concessieovereenkomst.    De huidige concessie is uitgeschreven in 2014 en gestart in 2015.    De 
geldende voorwaarden voor de uitbating staan in deze concessie.    De huidige uitbaters hebben 
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problemen met bepaalde voorwaarden in deze concessie.   De weerhouden concessionaris heeft 
een soort “drietrapsconstructie” opgezet: een contract met een brouwerij om de uitbating op 
zich te nemen, de brouwerij heeft vervolgens een contract gemaakt met de uitbaters.  Sindsdien 
is het contract reeds driemaal door de verschillende uitbaters gestopt.  Het contract dat 
opgezegd wordt, is het contract met de brouwerij.    Dit betekent bijgevolg dat het autonoom 
gemeentebedrijf geen opzeg van de lopende concessie door de huidige concessionaris heeft 
gekregen.   De genoemde “drietrapsconstructie” maakt de situatie moeilijk want er zijn eigenlijk 
vier betrokken partijen. 
Algemeen kan ook gesteld worden dat het vinden van uitbaters voor sportaccommodatie in 
Vlaanderen op vele plaatsen moeilijk is.    Ook in de golfclub in Keerbergen stelt zich een 
gelijkaardig probleem. 
Het college van burgemeester en schepenen wenst zo snel mogelijk tot een oplossing te komen.  
De cafetaria is belangrijk voor alle sporters die gebruik maken van de accommodatie.   De 
waarnemend burgemeester, de schepen van sport, de concessionaris en de brouwerij hebben 
reeds een gesprek gehad en verschillende mogelijkheden overlopen.    Ook bij de sportclubs en 
de concessionaris is er veel goede wil aanwezig om tot een oplossing te komen en de continuïteit 
van de uitbating te verzekeren. 
De uitbaters gaven in een gesprek met de waarnemend burgemeester, de schepen van sport en 
de algemeen directeur aan dat de cafetaria vele uren geopend dient te zijn en er bepaalde 
periodes weinig tot geen klanten over de vloer komen.    Ondanks de voorziene uren in de 
concessie heeft het autonoom gemeentebedrijf een toegeving op de openingsuren gedaan.    
Niettegenstaande dit hebben de uitbaters vijf maanden nadien gemeend te moeten stoppen. 
Er is bijvoorbeeld ook het voorstel geformuleerd om op de dag van de verkiezingen van 9 juni 
waarop er 8 à 9.000 mensen mogelijks naar de site van de sporthal zullen komen, iets te 
organiseren zowel voor de leden van de stembureaus als voor de burgers die hun stemplicht 
hebben volbracht.  De huidige uitbaters gingen hierop niet in. 
 

18. Financiën - Mondelinge vraag: stand van zaken uitbating cafetaria sporthal II (vraag ingediend 
door raadslid Vansevenant) 
In de media, op 2 mei, communiceerden de uitbaters van de cafetaria van de sporthal dat ze er 
de brui aan geven. De mensen zijn zeer diplomatisch in hun bewoordingen en melden: “De 
verwachtingen van de gemeente liggen te hoog”.   Het gaat hier over hun broodwinning, hun 
passie, hun dromen. 
We betreuren de beslissing van de uitbaters maar begrijpen ze. De vraag is, heeft dit bestuur 
hun boodschap begrepen? Wat nu? Had dit kunnen vermeden worden? Waarom wel en hoe? 
Waarom eventueel niet? Welke lessen trekt dit bestuur uit deze penibele situatie? 
 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Robert Saviolo stelt dat er verschillende keren is 
samengezeten met het bestuur van de hockeyclub en de uitbaters.    Het bestuur van de hockey 
houdt zich soms niet aan de afspraken.    De gemeente heeft steeds geprobeerd om neutraal op 
te treden en zo te streven naar oplossingen waarin iedereen zich kan vinden. 
In 2016 werd er reeds melding gemaakt in de krant.   In 2018 worden subsidies goedgekeurd 
voor het blauwe waterveld.    In 2019 wordt dit waterveld aangelegd met het vermoeden van 
de komst van een pop-upbar dat eventueel zou kunnen evolueren naar een clubhuis.  Het 
project van het waterveld werd voor de helft gefinancierd door de gemeente, 25 % door 
subsidies en ook door de hockeyclub.   De bijdrage van de hockeyclub moet ergens vandaan 
komen.    Dit heeft allemaal meegespeeld in het proces. 
Om aan de verwachtingen van de uitbaters van de cafetaria tegemoet te komen, wordt er aan 
de hockeyclub gezegd om te stoppen met de pop-upbar tot de bouw van een clubhuis dat 
normaal voorzien was voor 2023 indien men zich zou gehouden hebben aan de 
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bouwvoorschriften.    Vorige week is de vergunning afgeleverd voor dit clubhuis.   Of het zal 
gerealiseerd worden dit of volgend jaar, is nog niet zeker.  Maar de afbetaling van het waterveld 
dient te worden verdergezet. 
In december 2023 is er met de uitbaters rond de tafel gezeten.   Eind december stonden ze op 
punt om te stoppen maar is er toch beslist om verder te gaan.    De hockeyclub laat weten om 
de pop-upbar opnieuw te openen.  De uitbaters vragen om de politie te verwittigen.    De politie 
komt ter plaatse maar stelt vast dat ze zich op eigen terrein bevinden. 
De beslissing van de uitbaters om te stoppen is genomen op 3 april.  De beslissing van het college 
van burgemeester en schepenen om de pop-upbar toe te laten is nadien genomen.  De 
gebeurtenissen van de afgelopen tijd dienen toch in een breder kader geplaatst te worden. 
Voor de toekomst is er vandaag met de concessionaris afgesproken dat de uitbating van de 
cafetaria tot 2025 zal verzekerd zijn.    De juiste modaliteiten dienen nog bepaald te worden, 
maar deze toezegging is beloofd.    Daarenboven is vanaf 10 juni de sporthal wegens de renovatie 
van de sportvloer gesloten.    Dit is hét ideale moment om na te denken over een nieuwe 
moderne uitwerking van en een gezonde bedrijfsvoering in de concessie samen met de 
sportclubs, de beheerraad en de sportdienst om zo een win-winsituatie te creëren voor 
iedereen. 
 

19. Financiën - Mondelinge vraag: stand van zaken uitbating cafetaria sporthal III (vraag ingediend 
door raadslid Kestens) 
Wat is dat toch met het sportcafé in de Gemeentelijke Sporthal? Waarom geven de uitbaters (3 
op 4 jaar tijd) er telkens weer versneld de brui aan?  
 
In een verantwoording op Facebook en in een tekst op alle tafels in het sportcafé bedanken 
uitbaters XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX de meerderheid van de verenigingen en ook 
iedereen die van het sportcafé gebruik maakte voor de prettige en constructieve samenwerking 
van de voorbije jaren. Waarom ze dan toch vroegtijdig op 31 mei 2024 stoppen, is om bijna exact 
dezelfde redenen als hun voorgangers. 
- de gemeente stelt hoge eisen aan de uitbaters: de huur en de vaste kosten zijn te hoog, de 

gevraagde openingstijden te lang, en in het weekend moet de uitbater ook het sanitair 
onderhouden.  

- de gemeente geeft aan de twee grootste clubs (Hockey Tigers en Gympies) faciliteiten 
waardoor ze zelf voor hun catering mogen zorgen en haast geen beroep doen op de diensten 
van het sportcafé. Dat betekent een aanzienlijk verlies voor de uitbaters van het Sportcafé. 

 
De uitbaters beklemtonen dat ze niets hebben tegen de hockeyclub of de gympies, maar wijzen 
op de verantwoordelijkheid van het bestuur dat aan de grote clubs bijzondere voordelen gunt. 
Bovendien is het bestuur en cours de route teruggekomen op eerder gemaakte afspraken. 
 
Het gaat volgens de uitbaters om het volgende: 
Ten eerste: 
De Hockey Tigers organiseren op hun eigen privéterrein pop-up bars, waarvan ze de inkomsten 
van de drank niet (of haast niet) delen met de uitbater van het sportcafé. 
Op de Collegezitting van 22 september 2022, bij het aantreden van de huidige uitbater, 
beslissen Burgemeester en Schepenen de pop-up bars op het privéterrein van de hockeyclub te 
verbieden tot eind 2025. Schepen van Sport Saviolo deelt die beslissing mee op de Sportraad 
van 25 oktober 2022 (zie punt 3 in het verslag van die Raad op de website van Keerbergen). Hij 
spreekt in dat verband zelfs van een beslissing “in het algemeen belang”.  
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Op de Collegezitting van 18 april 2024 komen Burgemeester en Schepenen echter eenzijdig 
terug op die eerdere beslissing. Pop-up bars kunnen weer. Op de Sportraad van diezelfde avond 
rept de Schepen van Sport echter met geen woord over die Collegebeslissing.  
 
De uitbaters zijn verbaasd dat de voorwaarden en cours de route zijn gewijzigd. Ze zeggen eind 
april op Facebook dat ze onder die voorwaarden niet meer verder kunnen werken. 
De regionale pers (HLN en Nieuwsblad) pikt deze facebookpost op en In Leuven Actueel van 2 
mei 2024 reageert burgemeester Erik Moons op een artikel uit HLN van 30 april als volgt: “Ze 
(de eigenaars van het perceel op de Putsebaan 103) openen de bar op hun eigen terrein, daar 
kunnen wij niks tegen doen.” (sic)  
We kunnen er niks tegen doen, zegt de burgemeester, maar in de collegezitting van 18 april had 
het bestuur zelf wel via het ‘vrijstellingsbesluit’ de Hockey Tigers een legitieme uitweg 
aangeboden, waardoor die pop-up bars toch vergund zouden kunnen worden.  

 
Dit vrijstellingsbesluit zegt:  
Artikel 7.3: ‘Een omgevingsvergunning voor stedenbouwkundige handelingen is niet nodig voor 
een tijdelijke wijziging van de hoofdfunctie van een bestaand, hoofdzakelijk vergund of vergund 
geacht gebouw, als de tijdelijke functiewijziging een maximale duur van vier periodes van dertig 
aaneengesloten dagen per kalenderjaar niet overschrijdt.  
 
Het besluit van de collegezitting van 18/04/24 telt 3 Artikels: 
Artikel 1 geeft het hockey de toestemming om voor een maximale duur van vier periodes van 
dertig aaneengesloten dagen in de maanden april, mei, september en oktober 2024 pop-upbars 
te openen.  
Artikel 2 beperkt de opening van de bars tot wedstrijdmomenten en tot de weekends.  
Artikel 3: stelt voor dat het hockey zijn drank bestelt bij XXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXXX. Die 
drank komt dan op het conto van de uitbater van het sportcafé. 
 
In een reactie zeggen de uitbaters: 
- april, mei, september en oktober zijn hoogseizoen maanden: momenten waarop uitbaters 
meer omzet moeten draaien om de mindere periodes te overbruggen. Geen of veel minder 
inkomsten door de pop-up bars betekent groot verlies voor de uitbaters. 
- pop up bars in de weekends gebeuren op privéterrein, maar de bezoekers maken wel gebruik 
van het sanitair van het sportcomplex, dat in het weekend door de uitbaters onderhouden moet 
worden. 
 
Ten tweede: 
4, Voor de Gymnovacup in 2022 mogen de Gympies in 2022 de zaal en de keuken van het 
sportcafé volledig gratis gebruiken. Omdat de opbrengst voor het sportcafé tegenvalt, willen de 
uitbaters het volgende jaar andere afspraken maken, maar er komt geen consensus. De 
gemeente geeft dan de Gympies de toestemming om de catering in de polyvalente zaal PZ1 te 
doen. Geen inkomsten voor het Sportcafé dus. 

 
Voor de GYM-EXPO wijken de Gympies uit naar de zaal van het Atheneum. De opbrengst van de 
drank gaat ook hier integraal naar de club. XXXXXXXXXXXX van de Gympies zegt in verband 
hiermee: “Logistiek was het niet mogelijk op de sportsite te blijven. Onze turnshow is door ons 
grote ledenaantal zo uit zijn voegen gebarsten dat we moesten uitwijken.”  Ook hier had overleg 
met de uitbater van het sportcafé misschien een andere oplossing kunnen bieden.  
 
Vragen: 
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1. Is het vrijstellingsbesluit waarvan sprake op de collegezitting van 18/04/2024 hier wel geldig? 
Artikel 7.3 heeft het immers over een bestaand, hoofdzakelijk vergund of vergund geacht 
gebouw, terwijl er op de Putsebaan 103 nog helemaal geen gebouw staat en de vergunning 
voor het bouwen ervan ook niet vanzelfsprekend is.  

2. In zijn reactie op de feiten suggereert burgemeester Erik Moons op 2 mei 2024 in Leuven 
Actueel dat het heel moeilijk is om de belangen van uitbaters, sportclubs en sportraad met 
elkaar te verzoenen. Hoe en wanneer heeft het bestuur met de diverse partijen overlegd, 
wat waren de conclusies en waar vinden we de verslagen van deze vergaderingen?  

3. Waarom werd er voor gekozen de pop-up bars toch te vergunnen, goed wetende dat dit 
direct tot een conflict met de uitbaters van het sportcafé zou leiden. Waarom kiest m.a. w 
het bestuur de kant van de hockeyclub en niet van de uitbater van het sportcafé? 

4. Wat nu? Hoe denkt het bestuur deze al jaren scheefgegroeide situatie definitief op te lossen? 
Hoe kunnen grote sportevenementen verzoend worden met de belangen van het sportcafé? 

 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Robert Saviolo betreurt het gebruik van onvolledige 
informatie voor de vraagstelling.     Het college van burgemeester en schepenen is uitgegaan van 
de geest van het vrijstellingsbesluit. 
In 2023 is er verschillende keren samengezeten met de brouwerij, de uitbaters en het bestuur 
van de hockeyclub om tot een oplossing en een overeenkomst met de uitbaters te komen.    Met 
de vorige uitbaters was er wel degelijk een overeenkomst met de hockeyclub.   Dit voorstel van 
overeenkomst was onbespreekbaar. 
De beslissing om te stoppen met de uitbating is genomen op 3 april 2024.  De beslissing van het 
college van burgemeester en schepenen dateert van 18 april 2024 en kan bijgevolg geen invloed 
gehad hebben op de beslissing om te stoppen.  De beslissing van 18 april 2024 heeft het 
vrijstellingsbesluit als uitgangspunt voor een juridisch kader genomen.   Naar de toekomst toe 
kan de concessie op de manier van de afgelopen tijd niet meer verder gaan.  De renovatie van 
de sportvloer moet aangegrepen worden om samen met de sportclubs en de beheerraad een 
nieuw modern concessieverhaal te schrijven.    In andere gemeenten en steden zijn er 
voorbeelden waar verschillende clubs de cafetaria uitbaten.  Een andere mogelijke piste dat 
onderzocht kan worden is een uitbater die zowel de cafetaria als het clubhuis van de hockey kan 
uitbaten.    De bedoeling is om positief naar de toekomst te kijken en hopelijk tegen 1 september 
een nieuwe uitbating aan de gemeenteraad te kunnen voorstellen. 
Schepen Wouter Boncquet stelt dat het vrijstellingsbesluit betekent dat er geen vergunning 
nodig is om de pop-upbar uit te baten.   Het artikel 7.3 gaat over een tijdelijke wijziging van de 
hoofdfunctie van een bestaand gebouw en artikel 7.2 handelt over het plaatsen van tijdelijke 
constructies die niet vergunningsplichtig zijn indien voldaan wordt aan de voorwaarden. 
Voorzitter Ann Schevenels voegt toe dat onze gemeente niet de enige is die problemen heeft 
met de uitbating en het is ook niet de eerste keer dat dit zich voordoet met de uitbating van de 
cafetaria in de sporthal.   De provincie bezit ook verschillende domeinen met concessies en in 
elke concessie doen zich problemen voor.   De provincie heeft een studiebureau aangeduid om 
een horecastudie te maken waarin onderzocht wordt wat realistisch is.   Bij het toewijzen van 
een concessie wordt uitgegaan van de hoogste bieding en in de loop van de concessie wordt 
soms vastgesteld dat het niet verloopt zoals initieel verwacht.   Het aanstellen van dergelijk 
bureau kan misschien wel helpen om dit naar de toekomst te vermijden. 
 

20. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: beleid dierenwelzijn (vraag ingediend door raadslid 
Gabriels) 
Beleid rond dierenwelzijn raakt op alle bestuursniveaus stilaan hoger en hoger op de agenda. 
Ook steden & gemeenten kunnen een belangrijke rol spelen in het bevorderen van dierenwelzijn 
binnen haar grenzen. 
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- Ik had graag een overzicht verkregen van alle nieuwe maatregelen die dit bestuur tussen 
1/01/2019 en heden genomen heeft op vlak van dierenwelzijn? (dus niet: recurrente 
subsidies aan asielen en dergelijke, reeds lopende projecten verderzetten, …). 

 
Er zijn zeker enkele “quick wins” te maken op korte termijn. Zo lazen we onlangs opnieuw een 
oproep om het gebruik van grasrobots na valavond en ‘s nachts te vermijden. Het is immers zo 
dat diertjes zoals egels erg verwond kunnen raken - of zelfs sterven - omdat zij de fluisterstille 
robots niet opmerken. Er zijn in natuurhulpcentra schrijnende voorbeelden bekend van 
permanent verminkte diertjes. 
 
Verder zitten we thans ook midden in het broedseizoen. Vele vogels maken daarbij ook nesten 
in dichtgegroeide struiken en heggen. Bij snoeiwerken kan het daarbij gebeuren dat dergelijke 
nesten geraakt worden. Vaak staan inwoners - te goeder trouw - hier niet bij stil.  
- Kan het bestuur voor deze 2 zaken op korte termijn nog de nodige sensibilisering voeren via 

sociale media, webstek, gemeentelijk infoblad, …? 
- Kan nagegaan worden of er leveranciers/verdelers van grasrobots actief zijn op ons 

grondgebied, en kunnen deze aangeschreven worden met de vraag om kopers te attenderen 
van de mogelijke gevolgen van het gebruik van maaiers na valavond & ‘s nachts? 

- Kunnen de tuinaannemers en onderhoudsbedrijven gevestigd op ons grondgebied 
aangeschreven worden met de vraag om extra aandachtig te zijn bij snoeiwerkzaamheden 
tijdens het broedseizoen (bv. op basis van gekende gegevens in handelsgids)? 

 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Benno Daemen stelt dat dierenwelzijn hoog in het 
vaandel wordt gedragen.   Het overzicht van de acties op het vlak van dierenwelzijn kan op 
enkele dagen niet bezorgd worden.   De gemeente heeft begin 2019 de beginselverklaring 
dierenwelzijn ondertekend.   De gemeente krijgt jaar na jaar de bevestiging van diervriendelijke 
gemeente.   Andere acties zoals aangepast maaibeheer in het geboortebos dat nuttig is voor een 
aantal bedreigde vlindersoorten en een diervriendelijke manier van omgaan met 
duivenpopulatie op het gemeenteplein zitten nog vers in het geheugen.  Communicatie over 
verschillende thema’s zoals de week van de bij en de steenmarterproblematiek kunnen ook 
vernoemd worden.  Het gratis uitdelen van hoornaarvallen, het actief inzetten op een 
vuurwerkverbod, het luik dierenwelzijn op de gemeentelijke website,… zijn ook 
vermeldingswaardige initiatieven. 
In de marge van de milieuadviesraad is de problematiek van de egel ook aangehaald.   Hierover 
is reeds een artikel gepubliceerd op de gemeentelijke website en via sociale media zijn hierover 
ook berichten verspreid.    In de zomereditie van het gemeentelijk informatieblad Keerinfo 
verschijnt een artikel over de egel en over het gevaar van de grasrobots.  
Sensibiliseren wordt op deze manier algemeen en actief ondernomen. 
 

21. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: voortgang dossier RUP De Wandeleer (vraag 
ingediend door raadslid Van Camp) 
Op 25 januari 2024 heeft het CBS kennis genomen van de opmaak van de stedenbouwkundige 
voorschriften en het aangepast grafisch plan van het RUP De Wandeleer.  
Op 11 april ll. wordt dan kennis genomen in het CBS van het verslag van 21 februari van de 
Gecoro en wordt beslist een plenaire vergadering te organiseren. 
 
Welke in het vooruitzicht gestelde stappen werden ondertussen al genomen?  
Zijn er knelpunten die het dossier vertragen en zo ja, dewelke?  
U zou het dossier voorleggen aan de GR van 25 maart maar dat is tot vandaag niet gebeurd. Zo 
haalt het dossier september niet.  
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Kan u, zonder terug de hele historiek te overlopen, de stappen meedelen die u sedertdien, 11 
april, heeft doorlopen?  
 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Wouter Boncquet herhaalt dat dit dossier goed dient 
uitgewerkt te worden.   De opmerkingen geformuleerd tijdens de zitting van de gemeentelijke 
commissie voor ruimtelijke ordening (GECORO) van 21 februari zijn doorgegeven aan 
Interleuven die deze heeft verwerkt in de finale versie.     De infovergadering met de buurt is 
doorgegaan op 6 maart.   Tevens zijn er een aantal gesprekken met de eigenaars van De 
Wandeleer doorgegaan.  Op 11 april 2024 heeft het college van burgemeester en schepenen 
kennis genomen van het verslag van de GECORO en is aan Interleuven gevraagd om een plenaire 
vergadering te organiseren.   Er is reeds verschillende malen aangedrongen bij Interleuven om 
deze vergadering zo snel mogelijk te laten doorgaan. 

 
22. Sociale Zaken - Mondelinge vraag: toegankelijkheid (vraag ingediend door raadslid Schelfhout) 

Nu de werken in de dorpsstraat de laatste fase ingaan had ik graag vernomen hoever we staan 
met de toegankelijkheid van onze mooie gemeente. 
- We sloten een toegankelijkheidscharter met INTER Vlaams expertisecentrum 

toegankelijkheid via de provincie. 
- Er is eveneens beloofd dat de handelszaken na de werken toegankelijk gaan zijn. 
 
Graag had ik vernomen hoever we hiermee staan en waar we naartoe gaan in welke termijn. 
 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Liesbeth Claesen stelt dat de werking rond 
toegankelijkheid in 2020 is opgestart naar aanleiding van de campagne “Jouw gemeente, 
toegankelijke gemeente? Samen werken we eraan!” van de provincie en Inter (het Vlaams 
expertisecentrum toegankelijkheid).  Dit heeft geleid tot een tienpunten programma. 
De organisatie van een knelpuntenwandeling is uitgevoerd en een aantal knelpunten is opgelost.  
De aanleg van het centrum noodzaakt dat dit opnieuw wordt herbekeken. 
De screening van twintig handelszaken en één openbaar toilet was een tweede punt.  De 
handelszaken werden gescreend in 2021.    Een aantal handelszaken is veranderd, weggegaan 
of vernieuwd.  Na de screening zijn de maatregelen om de zaak meer toegankelijk te maken niet 
opgevolgd omwille van de werken in het centrum.    Dit moet opnieuw opgenomen worden.    De 
toiletten van het gemeenschapscentrum Den Bussel en het gemeentehuis zijn toen gescreend 
als openbaar toilet. 
De screening van de parkeerplaatsen is vermeld op de website maar dit moet aangepast worden.  
De informatie over de mobiliteitscentrale is vermeld op de gemeentelijke website. 
Bij de organisatie van gemeentelijke activiteiten voor groot publiek is er momenteel weinig 
aandacht voor toegankelijkheid en het wordt niet automatisch geagendeerd bij de organisatie 
van evenementen. 
Alle parkeerplaatsen voor mensen met een beperking werden gescreend door de dienst 
mobiliteit.  Parkeerborden werden aangepast aan de wettelijke voorwaarden.  Een aantal 
parkeerplaatsen moet nog aangepast worden in functie van het verloop van de werkzaamheden 
in het dorp die bijna beëindigd zijn. 
De stedenbouwkundige dienst heeft jaarlijks recht op twaalf adviezen over toegankelijkheid.  
Deze worden aangevraagd en ook opgenomen in de vergunningen. 
In het verleden had een overleg tijdens de welzijnsraad verschillende malen plaats tussen de 
gebruikers en het gemeentelijk beleid.    Dit kan opnieuw gebeuren, kan geagendeerd worden 
om toegankelijkheid opnieuw onder de aandacht te brengen en er kan een spreker worden 
uitgenodigd. 
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Het laatste planningsgesprek rond toegankelijkheidsbeleid met Inter en de provincie dateert van 
oktober 2020.    Dit moet opnieuw worden opgenomen. 
De engagementsverklaring werd ondertekend op 15 februari 2021. 
Het tienpuntenprogramma werd gedeeltelijk gerealiseerd.   Het opnieuw opstarten van een 
werkgroep in de volgende legislatuur is aangewezen om de toegankelijkheid opnieuw onder de 
aandacht te brengen. 
Schepen Jens Eggers vermeldt dat de ontwerper en de aannemer voor de werken in het centrum 
de opdracht gekregen hadden om de toegangen naar alle handelszaken zo toegankelijk mogelijk 
aan te leggen.   Er bestaan echter beperkingen binnen de bestaande toestand.    De panden 
werden gebouwd in de loop der jaren en in het verleden werd met toegankelijkheid weinig 
rekening gehouden.    De toegangen tot de handels- en horecazaken liggen niet op één lijn. 
Hoogteverschillen van 10 tot 20 cm op afstanden van 1 tot 5 meter moeten soms overbrugd 
worden waardoor het onmogelijk is om alle ingangen op een toegankelijke manier aan te leggen.   
De gemeente heeft aangedrongen om zoveel mogelijk een toegankelijke ingang aan te leggen 
maar op sommige plaatsen lukt dit niet.    Daarom moet een oplossing gezocht worden in losse 
constructies om rolstoelen en andere minder mobiele gebruikers toegang te geven tot deze 
handelszaken.    Op sommige plaatsen kan er quasi drempelloos worden binnengegaan, maar 
op andere plaatsen is dit technisch niet mogelijk.    Eventuele maatregelen zoals ondersteuning 
van handelszaken waar het niet gelukt is, met eventueel een oprijvlak of op een andere manier 
en het afrijstuk aan de horecazaak aan kruispunt Sint-Michielsstraat – Haachtsebaan schuin 
afhellend beter toegankelijk maken, zullen door de gemeente worden meegenomen. 
 

23. BKO - Mondelinge vraag: kinderopvang in de zomervakantie (vraag ingediend door raadslid 
Kestens) 
De GR van 24 februari keurt een nieuw Huishoudelijk Reglement goed voor BKO Zandjanneke. 
Het bestuur wil dat ouders beter, sneller nadenken voor ze hun kind(eren) bij Zandjanneke 
inschrijven. 
De nieuwe regeling blijkt echter niet te werken. Wie opvang nodig heeft voor de zomer, moet 
er snel bij zijn. 
 
Nu al een volgeboekte zomer 
In het nieuwe Huishoudelijk Reglement lezen we:  
Tijdens de zomervakantie juli en augustus geven we voorrang bij de inschrijvingen voor kinderen 
tot en met eerste leerjaar.  
Een overzicht van de datums van inschrijvingsmomenten worden bij de start van het nieuwe jaar 
meegedeeld.  
Voor de zomervakantie kan je inschrijven vanaf een vooraf meegedeelde inschrijvingsdatum tot 
maandag 12u voor de komende opvangweek.  
Inschrijven kan uiterlijk tot maandag 12 u voor de komende opvangweek. 
Wanneer het uiterste inschrijvingsmoment verstreken is, kan je niet meer inschrijven of 
annuleren. 
 
Ouders met kinderen tot het eerste leerjaar konden zich dit jaar inschrijven vanaf half  maart, 
de anderen twee weken later: vanaf 2 april. Tot 4 maanden op voorhand dus. Dit is wel heel 
vroeg omdat gedurende het jaar de standaard immers één maand vooraf is. 
Zandjanneke is vandaag heel druk bevraagd. Daarom kiezen veel ouders het zekere voor het 
onzekere en ze schrijven hun kinderen in ‘voor het geval dat’. Het opvanguurrooster voor 
Zandjanneke zit hierdoor maanden voor de zomervakantie helemaal vol (zie screenshots in 
bijlage). 
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Dit is onrechtvaardig voor ouders die in de zorg werken of een job hebben met flexibele 
werktijden. Zij kennen pas laat hun uurrooster en kunnen in het beste geval pas eind mei de 
kinderopvang voor de komende zomer regelen. Ruim te laat dus voor het inschrijvingsmoment 
van Zandjanneke. 
Wie zijn kind(eren) alsnog wil inschrijven bij Zandjanneke, komt op een lange wachtlijst te staan. 
Voor eind augustus zijn er bijv. 51 wachtenden voor u. 
 
Vragen 
Groen vraagt daarom dat  
1. BKO Zandjanneke tijdens de zomer tot een maand vooraf een aantal plaatsen vrijhoudt voor 

ouders met flexibele diensturen, zoals verpleegkundigen. Die zouden hun kinderen dan later 
voor de zomer kunnen inschrijven.  

2. Het bestuur in afwachting van een aanpassing aan het Huishoudelijk Reglement een 
reminder stuurt naar al die ouders die begin april al hebben ingeschreven met de vraag of de 
zomeropvang nog steeds nodig is? 
 

Wijdt hieraan een bespreking: schepen Liesbeth Claesen bevestigt dat dit een eerste maal dit 
jaar is ingevoerd omwille van de nieuwe voorrangsregel voor kleuters en leerlingen van het 
eerste jaar.    Zoals verwacht zijn er meer kleuters voor de buitenschoolse kinderopvang (BKO) 
Zandjanneke ingeschreven waardoor er minder plaatsen beschikbaar zijn voor kinderen vanaf 
het tweede leerjaar.    Om hiermee rekening te houden, is er geopteerd om de startdatum van 
de inschrijvingen voor gans het zomeraanbod in Keerbergen gelijktijdig open te stellen zodat 
ouders hun lagere schoolkinderen ook tijdig kunnen inschrijven voor het zomeraanbod, zoals de 
speelpleinwerking en het aanbod aan jeugdkampen.    Dit volledige zomeraanbod is extra 
gepromoot om het kenbaar te maken.    Dit betekent concreet dat ouders hun kinderen niet 
alleen voor het Zandjanneke kunnen inschrijven, maar ook voor de hele waaier aan 
opvangmogelijkheden.    Echter is het organisatorisch niet mogelijk om plaatsen vrij te houden 
voor ouders met een flexibele dienstregeling, maar het zomeraanbod bestaat uit veel meer dan 
alleen het Zandjanneke.    Bijvoorbeeld voor de speelpleinwerking kan men zelfs zonder 
inschrijving de dag zelf nog de kinderen laten aansluiten. 
Op de vraag om een herinnering naar de ouders te sturen om tijdig te annuleren kan zeker 
worden ingegaan.    Dit laat ook toe om een beter zicht te krijgen op de dagen waarop een 
wachtlijst van toepassing is. 
 

24. Omgeving en Economie - Mondelinge vraag: conditie fietspaden (vraag ingediend door raadslid 
Vansevenant) 
We zijn ondertussen 2024. We moeten jammer genoeg vaststellen dat de conditie van onze 
fietspaden nog nooit zo dramatisch is geweest. Non-onderhoud, mismeesteren door 
nutsbedrijven, een gebrek aan visie en wil om beter te doen, kortom een algemeen gebrek aan 
interesse van het gemeentebestuur om fietspaden met respect te behandelen heeft voor een 
dieptepunt gezorgd wat de kwaliteit van fietspaden betreft. 
Welke maatregelen neemt dit bestuur om het tij te keren? Zullen we de komende periode nog 
een sprintje zien of geeft het bestuur het helemaal op? 
 
Wijdt hieraan een bespreking: schepen Jens Eggers bevestigt dat een aantal aangehaalde punten 
terecht zijn en veroorzaakt worden door nutsmaatschappijen.   Deze problematiek wordt van 
nabij opgevolgd.  Dat dit een moeilijke zaak betreft blijkt bijvoorbeeld uit de oplevering vandaag 
van het voetpad in het centrum waar op de terugweg na 10 minuten het voetpad volledig was 
opgebroken door een nutsmaatschappij zonder vergunning .    Om deze problematiek enigszins 
te handhaven wordt bekeken of de mogelijkheid bestaat om een reglement van gemeentelijke 
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administratieve sancties (GAS) in te voeren.     Sommige steden en gemeenten beschikken over 
een dergelijk reglement maar de handhaving hierop blijft niet eenvoudig om op te volgen.    Dit 
onderhoud blijft een permanent aandachtspunt.    Sommige fietspaden zijn reeds verschillende 
jaren oud en vragen een meer structureel onderhoud en investeringen. 
Deze legislatuur werden investeringen in fietspaden opgestart die op korte of middellange 
termijn zullen worden uitgevoerd.   Bijvoorbeeld de asfaltering van de Nachtegalendreef als 
belangrijke zone rond het Atheneum.  Deze zone waar diepe putten en hoge bulten veroorzaakt 
werden door wortelingroei, wordt volledig geasfalteerd.   Ook in de Mereldreef wordt een 
fietssuggestiestrook voorzien.  Het aanbestedingsdossier voor de heraanleg van het tweede stuk 
van de Putsebaan kan binnen een aantal weken worden voorgelegd aan de gemeenteraad.    Dan 
kan hopelijk in functie van de nutsmaatschappijen zo snel mogelijk in uitvoering gegaan worden 
van de aanleg van een gescheiden fietspad en de heraanleg van de rijweg in asfaltverharding.   
Het dossier voor de aankoop van de woning aan het kruispunt Oude Putsebaan – Haachtsebaan 
is tijdens deze zitting van de gemeenteraad goedgekeurd zodat ook in de toekomst daar een 
fietsveilig kruispunt kan aangelegd worden.  Hieraan toegevoegd zit eveneens de fietsoversteek 
ter hoogte van de Hansbrug en Piervenshoek en ook de heraanleg van het fietspad tussen de 
Hansbrug en de Dijlestraat.    Recent werd ook het dossier voor de beveiliging van de 
fietsoversteek van de Fazantendreef – Tremelobaan goedgekeurd.   Binnen een aantal weken 
wordt het centrum volledig afgewerkt waarmee de vlotte toegankelijkheid van het centrum in 
een fietsvriendelijke straat voor de fietser wordt bereikt.    De investering in de Witte Goudbrug 
als fietsersbrug over de Dijle zorgt voor nieuwe fietsinfrastructuur.    Er is al veel geïnvesteerd, 
maar er ligt nog veel werk op de plank.   Kleine herstellingen worden door de medewerkers van 
de gemeentelijke diensten dagdagelijks zo goed als mogelijk uitgevoerd. 


